
Referat 

Generalforsamling Sørby-Kirkerup Vandværk  

Tirsdag den 18 marts 2025 kl. 19.30 

Kirkerupvej 57 i Kirkerup 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og stemmetæller. 

2. Formandens beretning. 

3. Godkendelse af regnskab for 2024. 

4. Godkendelse af budget for 2025. 

5. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen. 

 Karsten Hjort (modtager genvalg) 

 Mourits Jensen (modtager genvalg) 

 Benny Pedersen (modtager genvalg) 

Suppleanter: 

 Kenneth P. Jensen (modtager genvalg) 

 Kim Sørensen (modtager genvalg) 

6. Valg af intern revisor. 

7. Behandling af indkomne forslag. 

8. Eventuelt. 

 

 

Ad. 1.  Mourits Jensen blev valgt til dirigent. 

Dirigenten konstaterede at alle formalia vedr. generalforsamlingens indkaldelse etc. var 

overholdt iflg. vedtægterne. 

Niels Jensen & Ole Jensen blev valgt som stemmetællere. 

 

Ad. 2. Formandens beretning: 

o Sidste år skrev jeg at der var krig i Europa og i Gaza, det er der stadig, men verden er 

blevet noget mere urolig, en ny preesident i USA har givet en mere urolig verden med 

tilsyneladende en ny verdensorden. 

o Vi har som vi plejer en del vandbrud rundt omkring, de er ikke altid lige lette af finde, vi 

havde et stykke tid haft et for stort forbrug om nattei Kirkerup, sa heldigvis var der en 

vagen forbruger der kontaktede os da han syntes der stod vand et sted hvor der ikke 

plejede, vi gravede op og fandt bruddet, som lå lige op til en åben grøft så vandet var 

bare løbet der ud, da vi fik lavet bruddet fald vores vandforbrug med 2 m3 i timen. Så 

hvis man som forbruger ser vand pible op steder hvor det ikke plejer må man gerne 

kontakte os. 

o Vi har fra den 1-10-2023 frem til den 30-9-2024 oppumpet 99.970 m3 vand, i samme 

periode har vi udfaktureret 85.765.m3, så vi har haft et for stort spild, så det udløser en 

statsafgift på kr. 18.859, så det er vigtigt at vi for stoppet evt. brud. Sidste år oppumpede 

vi 93.953 m3 og ud fakturerede 84.833 m3. 

o Vedr. BNBOer er vi ved at få det på plads, vi skal betale kr. 312.000 i kompensation til 2 

lodsejere. 



o Vores regnskab giver et lille underskud, vi har en underdækning på kr. 422.510 

har afskrevet kr. 417.138 så det giver kr. 5.371 i underskud, ikke så ringe. 

o Saldo i Sydbank er pr. 31-12-2024 på kr. 1.249.392,15. 

o Vi har rigtigt godt vand, som vi kan se på vores analyser, som Højvang laver 

løbende, de kan ses på vores hjemmeside. 

o Vi står foran nogle store udgifter til BNBO-godtgørelse, bl.a. til køb af en 

nødgenerator til Kirkerup vandværk der kan levere vand til alle forbrugere i en 

nødsituation. Vi kan også se at vores driftudgifter stiger løbende, bl.a. til vandbrud 

og nedbrud på vandværkerne, samt til øget kontrol af boringer og rentvandstanke. 

o Vi har besluttet, at søge Slagelse kommune om en forhøjelse af den faste afgift i en 

3 årig periode, hvor alle forbrugere betaler for BNBO godtgørelsen. Samtidig vil vi 

søge om forhøjelse af vandprisen fra de kr. 7.50 til kr. 10.00 pr m3, vi syntes stadig 

det er meget billigt for 1.000 liter vand. 

o Tak til Kurt for hans arbejde med pasning af vandværkerne. 

o Tak til bestyrelsen. 

 

Ad. 3. Regnskabet for året 2024 blev fremlagt og gennemgået af formanden. 

 Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

Ad. 4. Budgettet for året 2025 blev fremlagt og gennemgået af formanden. 

 Budgettet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

Ad. 5. Valg af medlemmer & suppleanter til bestyrelsen. 

På valg var: Karsten Hjort, Mourits Jensen og Benny Pedersen, blev alle genvalgt. 

Kenneth Jensen & Kim Sørensen, blev begge genvalgt som suppleanter. 

 

Ad. 6. Valg af intern revisor: 

 På valg var: Kenneth Mose, som blev valgt. 

 

Ad. 7. Indkomne forslag: Der var ingen indkomne forslag. 

 

Ad. 8. Eventuelt: Der var intet til behandling under eventuelt.  

 


